



PORT ALBERNI PORT AUTHORITY | ADMINISTRATION PORTUAIRE DE PORT ALBERNI
2750 Harbour Road, Port Alberni, BC V9Y 7X2
Tel. (250) 723-5312 Fax. (250) 723-1114
www.papa-appa.ca
Rising Tides and New Horizons | Marées Montantes et Nouveaux Horizons

FOR IMMEDIATE RELEASE

July 11, 2023

PORT ALBERNI PORT AUTHORITY ANNOUNCES STAFFING UPDATES AT THE PORT AUTHORITY: ENHANCING OPERATIONAL CAPABILITIES

The Port Alberni Port Authority (PAPA) is excited to announce important staffing updates within the organization. These changes include hiring of Marissa Olson as the Corporate-Executive Secretary, return of Lisa Scherbarth as the Manager of Administration and Properties, and appointment of Kate Smith as the Manager of Public Relations and Global Affairs.

PAPA is delighted to welcome Marissa Olson as the Corporate-Executive Secretary. Marissa brings a wealth of experience and expertise in administration, acquired through her previous role at the Legislative Assembly in Victoria. PAPA President & CEO, Zoran Knezevic, warmly welcomes Ms. Olson, recognizing her knowledge, experience, and enthusiasm as valuable assets to the organization and the community.

Lisa Scherbarth's return to her role as the Manager of Administration and Properties brings a wealth of knowledge and experience to the position. Her proven skills and expertise in managing administrative functions and properties will contribute to the efficient operation of PAPA. Lisa's commitment to excellence and her strong focus on providing outstanding support to the organization and its stakeholders further enhance her value within the team.

In her new role as the Manager of Public Relations and Global Affairs, Kate Smith will leverage her background to enhance PAPA's public relations initiatives. Kate's strategic approach and effective communication skills will help strengthen relationships with stakeholders, promote PAPA's activities on a global scale, and showcase the Port Alberni community as an attractive destination for trade and commerce.

We extend our warmest congratulations to each of them as they embark on their new roles and contribute to the continued success of the Port Alberni Port Authority.

Zoran Knezevic,
President & CEO

For more information, please contact:
Kate Smith, Manager of Public Relations
and Global Affairs
Phone: 250-723-5312 ext. 223



POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Le 11 Juillet, 2023

L'AUTORITÉ PORTUAIRE DE PORT ALBERNI ANNONCE DES MISES À JOUR DU PERSONNEL À L'AUTORITÉ PORTUAIRE: AMÉLIORATION DES CAPACITÉS OPÉRATIONNELLES

L'Autorité portuaire de Port Alberni (APPA) est heureuse d'annoncer des mises à jour importantes du personnel au sein de l'organisation. Ces changements incluent l'embauche de Marissa Olson en tant que secrétaire exécutive, le retour de Lisa Scherbarth au poste de responsable de l'administration et des biens immobiliers, ainsi que la nomination de Kate Smith en tant que responsable des relations publiques et des affaires mondiales.

APPA est ravi d'accueillir Marissa Olson en tant que secrétaire exécutive. Marissa apporte une grande expérience et une expertise en administration, acquises lors de son précédent poste à l'Assemblée législative de Victoria. Zoran Knezevic, président-directeur général de APPA, accueille chaleureusement Mme Olson, reconnaissant ses connaissances, son expérience et son enthousiasme en tant qu'atouts précieux pour l'organisation et la communauté.

Le retour de Lisa Scherbarth à son poste de responsable de l'administration et des biens immobiliers apporte une grande connaissance et une expérience précieuse à cette fonction. Ses compétences avérées et son expertise dans la gestion des fonctions administratives et des biens immobiliers contribueront au bon fonctionnement efficace de APPA. L'engagement de Lisa envers l'excellence et son attention soutenue pour fournir un soutien exceptionnel à l'organisation et à ses parties prenantes rehaussent davantage sa valeur au sein de l'équipe.

Dans son nouveau rôle de responsable des relations publiques et des affaires mondiales, Kate Smith utilisera son expérience pour renforcer les initiatives de relations publiques de APPA. L'approche stratégique de Kate et ses compétences en communication efficace contribueront à renforcer les relations avec les parties prenantes, à promouvoir les activités de APPA à l'échelle mondiale et à mettre en valeur la communauté de Port Alberni en tant que destination attrayante pour le commerce.

Nous adressons nos plus sincères félicitations à chacun d'entre eux alors qu'ils entament leurs nouveaux rôles et contribuent au succès continu de l'Autorité Portuaire de Port Alberni.

Zoran Knezevic,
Présidente & PDG

Pour plus d'informations, veuillez contacter :
Kate Smith, Directrice des Relations Publiques et
des Affaires Mondiales: 250-723-5312, poste 223